

Title (en)

SAFETY TIMER FOR TELEVISION SETS OR THE LIKE.

Title (de)

KINDERSICHERE SCHALTUHR FÜR FERNSEHGERÄTE ODER DGL.

Title (fr)

MINUTERIE DE SECURITE POUR APPAREIL DE TELEVISION OU AUTRES.

Publication

EP 0163705 A1 19851211 (DE)

Application

EP 85900052 A 19841130

Priority

DE 3343243 A 19831130

Abstract (en)

[origin: WO8502488A1] Timer for television sets or the like, for the safety of children, wherein both the adjustable dial (2) and the plug (6) of the connected apparatus when connected to the timer are protected by a covering (9) and a lock preventing any unauthorized contact. A stoppable buzzer reminds an adult of the programme selected. It may be stopped again by means of a particular switch (17). An additional switch, which is still open when the timer is on, is kept closed by an electromagnet (24) in the closed position.

Abstract (fr)

Minuterie pour appareils de télévision ou autres, assurant la sécurité des enfants puisque tant le disque de réglage (2) que la prise (6) de l'appareil raccordé lors qu'elle est reliée à la minuterie sont protégés par un couvercle (9) et une serrure (13) empêchant tout contact non autorisé. Un vibreur arrêtable se charge de rappeler l'émission choisie par un adulte. Il peut être à nouveau arrêté grâce à un interrupteur particulier (17). Un interrupteur supplémentaire, qui est encore ouvert lorsque la minuterie est enclenchée, est maintenu fermé par un électro-aimant (24) dans la position fermée.

IPC 1-7

H01H 43/02

IPC 8 full level

H01H 43/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 43/02 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8502488A1

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8502488 A1 19850606; DE 3343243 A1 19850605; DE 3490559 D2 19851128; EP 0163705 A1 19851211

DOCDB simple family (application)

DE 8400259 W 19841130; DE 3343243 A 19831130; DE 3490559 T 19841130; EP 85900052 A 19841130